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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/13-08/10 
URBROJ:  2170/01-09-10-13-2 
Rijeka,  12.11.2013. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 43. SJEDNICE VMO DRAGA 

 
43. sjednica VMO Draga održana je 12.11.2013. s početkom u 16,30 sati u prostorijama 

MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Boško Slavić, predsjednik VMO 
• Vesna Pogorilić, zamjenica predsjednika VMO 
• Ada Večerina, članica VMO  
• Hrvoje Slavić, član VMO 
 

Ostali nazočni  
- 

Sjednici nisu bili nazočni: 
• Kristian Koso, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 42. sjednice VMO Draga: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 

1. Završne pripreme za realizaciju programa obilježavanja Draških obljetnica 
2. Osvrt na realiziranu programsku aktivnost pod nazivom "Gljive našeg kraja" 
3. Informacije i pripreme za realizaciju planirane programske aktivnosti pod nazivom 

"Doček sv. Nikole" 
 

  
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
Predsjednik konstatira da su u tijeku završne pripreme za realizaciju programa obilježavanja 
draških obljetnica koji će se održati 16. listopada o.g. Kroz ovih mjesec dana održano je niz 
sastanka na kojima su sudjelovali: Damir Konestra, Maja Dubrović, Vinko Dubrović, Sandi 
Pribanić, Ivan Lisac, Damir Pavšić, Andreja Dragičević., te pomogli pri dogovaranju i definiranju 
programa, tijeku programa, kao i preuzimanju zadataka oko priprema i provoñenja obilježavanja 
draških obljetnica.Do obilježavanja obljetnice odbor za proslavu sastajati će se kontinuirano 
kako bi se definirali i odradili završni zadaci. 
Zaključak:  
VMO Draga je zahvalno navedenim mještanima koji čine odbor za proslavu koji su pomogli pri 
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pripremi programa obilježavanja draških obljetnica. 
Trošak za realizaciju ovog programa je prema odobrenim financijskim sredstvima koji su 
navedeni kroz planirani program i Financijski plan za 2013. 
 
 
AD 2 
Prema planiranom programu,VMO Draga organiziralo je u suradnji sa udrugom gljivara 
"OŽUJKA" iz Rijeke, petu jesensku izložbu gljiva u nedjelju i ponedjeljak 10. i 11. studenog 
2013. U organiziranju izložbe i branju gljiva uz članove "OŽUJKE" sudjelovala je i nekolicina 
draških gljivara i to gosp. Alojz Robnik i Anñelko Šikić, te gña Marija Vlahov i Draženka Šikić. 
Draški gljivari i članovi udruge gljivara "OŽUJKA" gljive su tražili u petak i subotu 8. i 9.11.2013. 
pretežno u primorskom dijelu naše regije, u Klani, Studeni, na širem području Grobinštine, u 
šumama oko draške doline, na otoku Krku i malo u G. Kotaru. Izložbu su u subotu 9.11.2013. 
izmeñu 1700 i 2000 sati postavili determinatori udruge gljivara "Ožujka", gosp. Makso Čargonja, 
Milan Franko, Ervin Raguzin i Anñelko Šikić uz asistenciju dobrih poznavatelja gljiva gosp. 
Rubena Kneževića i ostalih. Ukupno je determinirano 160 vrsta gljiva meñu kojima su 
najmasovnije bile iz roda amanita (pupavke/muhare/preslice), russula (krasnice), lactarius 
(mliječnice), tricholoma (vitezovke), cantharellus (lisičice), craterellus (trube), hygrophorus 
(puževice),hygrocybe (vlažnice), a bilo je i nešto vrganjevki (iz roda boletus,suillus,leccinum). 
Izložba je otvorena u nedjelju 10.11.2013 u 10,00 sati i bila otvorena do 19,00 sati. Bilo je dosta 
posjetilaca iz Drage i okolnih mjesta Sv.Kuzam, Hreljin, Bakar sa Grobinštine i istočnog dijela 
grada Vežica i Trsat. Slijedeći dan zbog orkanskog vjetra koji je stanovnicima Rijeke i okolnih 
mjesta donio mnogo nevolja i šteta izložba je zatvorena u 13,00 sati. Nadamo se da će slijedeće 
godine vremenski uvjeti biti bolji i izložba još uspješnija. Na izložbi je bilo je 77 vrsta jestivih 
gljiva i 17 vrsta gljiva koje su ove godine u Dragi po prvi puta izložene posjetiocima i ljubiteljima 
prirode.  
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno suglasno da je program "Gljive našeg kraja" realiziran prema 
predviñenom planu, te utrošak za realizaciju ovog programa bio je prema odobrenim 
financijskim sredstvima koji su navedeni kroz planirani program. 
 
 
AD 3 
• U svezi planiranja programa dočeka Sv. Nikole nakon kraće konzultacije članovi Vijeća 
jednoglasno su donijeli odluku da se prema odobrenim financijskim sredstvima koja su prema 
programu predviñena za podjelu poklon paketa mogu obuhvatiti samo djeca predškolskog 
uzrasta koja žive u Dragi, te će se stoga pripremiti i poljepiti obavijesti roditeljima djece 
predškolskog uzrasta sa područja MO Draga da izvrše prijavu djeteta u tajništvu MO kako bi se 
mogli pripremiti poklon paketi u povodu obilježavanja dana Sv. Nikole. Rok za prijavu je do 
29.11.2013. Predsjednik i zamjenica predsjednika kontaktirati će s gñom. Tanjom Bajramović iz 
poduzeća "EB" d.o.o. kako bi pripremila i ponudila primjerke igračaka koje će zajedno otići 
pogledati i odabrati za djecu Drage, te će se nakon što se formira popis i definira broj prijavljene 
djece obaviti i kupovina slatkiša u trgovini Brodokomerc Nova d.d.  
Zaključak: 
VMO Draga jednoglasno se je složilo s navedenim, te trošak za realizaciju ovog programa biti 
će prema odobrenim financijskim sredstvima koji su navedeni kroz planirani program.  
 
 
 
Predsjednik podsjeća i informira o sljedećem: 
• Povodom blagdana Svih Svetih, 31. listopada 2013. godine izaslanstvo Grada Rijeke 
položilo je vijenac i zapalilo svijeću na centralnom križu mjesnog groblja Draga. U izaslanstvu su 
bili: gña. Ankica Perhat pročelnica Odjela gradske uprave za zdravstvo i socijalnu skrb, gña. 
Jasna Liker v.d.pročelnica Odjela gradske uprave za financije, gña. Nada Gunjača, voditelj 
Ureda za financijsko upravljanje i kontrole Grada Rijeke, gosp. Mladen Vukelić pročelnik Odjela 
za gradsku samoupravu i upravu, gosp. Srñan Skunca, pročelnik Odjela gradske uprave za 
razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem, gosp. Željko Jurić pročelnik Zavoda za 
informatičku djelatnost, gosp. Igor Načinović, viši savjetnik za gospodarenje objektima u Odjelu 
gradske uprave za sport i tehničku kulturu i gosp. Renato Kostović savjetnik za pravne poslove 
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u Odjelu gradske uprave za sport i tehničku kulturu. Polaganju vijenca nazočili su i predstavnici 
Vijeća Mjesnog odbora Draga: gña. Vesna Pogorilić zamjenica predsjednika VMO Draga i gña. 
Ada Večerina, članica VMO Draga. 
Zaključak: 
VMO Draga je primilo na znanje. 
 
• Dana 30. listopada održan je zajednički obilazak terena s nadležnima iz Rijeka prometa 
gospodinom Zdenkom Nikšićem, gospodinom Bojanom Liker i gospodinom Leom Kurilićem, te 
Hrvojem Slavićem, predsjednikom pododbora za komunalna pitanja pri Vijeću i tajnicom na 
kojem je dogovoreno sljedeće: 
- Sanacija kolnika u naselju Progon – u ulici Pod Ohrušvom od željezničke pruge u blizini kbr.8A 
do glavne draške prometnice u dužini od cca .250 metara - Kroz redovno u 2014 (nakon 
izgradnje sustava oborinske odvodnje iz prioriteta MO) 
- Rješavanje odvodnje oborinskih voda u ulici Pod Ohrušvom kod kbr. 19,19B,20A,21 - Kroz 
redovno do kraja godine 
- Rješavanje odvodnje oborinskih voda u ulici Orlići kod kbr.8 - Kroz redovno u 2014. 
- Hitni popravak udarnih rupa - sanacija kolnika u naselju Progon – u ulici Pod Ohrušvom od 
željezničke pruge u blizini kbr.8A i 8B - U tijeku 
- Popravak udarnih rupa u ulici Brig kod kbr.59 - U tijeku 
- Sanacija udarne rupe u ulici Tijani kod kbr.55 - U tijeku 
Zaključak: 
VMO Draga je primilo na znanje. 
 
• Predsjednik informira o sljedećem: Dana 18. studenog Vijeće je dostavilo dopis Rijeka 
Prometu u kojem ih obaviješava da su se Vijeću Mjesnog odbora Draga obratili mještani naselja 
Pod Ohrušvom i Gušć s primjedbom na stanje asfalta na Progonu, a na kojem je temeljem 
usvojenog Plana Vijeća MO Draga o raspodjeli sredstava za komunalne prioritete na području 
mjesnog odbora Draga za 2010., Rijeka Promet u ožujku 2011. izvršio radove na nastavku 
sanacije potpornog zida u i ureñenju javno prometne površine na Progonu, uključivši i proširenje 
ceste. U dogovoru s gosp. Flisom- mještaninom, koji je ustupio dio svog terena kako bi se prije 
početka planiranih radova na sanaciji prometnice dio kolnika proširio, pristupilo se i uklanjanju 
oštećenog kamenog zida te izgradnji potpornog zida. Meñutim nakon izvedenih radova mještani 
su dali Vijeću primjedbu da asfalt nije dobro izveden, te da je asfalt propao i da postoje hupseri. 
Vijeće je o istom obavijestilo gosp. Stasia Scarpu, te su ponovo izvedeni radovi na jednom dijelu 
kolnika. Meñutim sada je primjedba mještana na oštećenja koja su nastala na drugom dijelu 
kolnika koji tada nije obuhvaćen popravkom. Vijeće je s istim upoznalo i obavijestilo i gosp. 
Stasia Scarpu, gosp. Lea Kurilića i gosp. Zdenka Nikšića, koji su izašli na teren i potvrdili 
činjenično stanje na terenu. Stoga je Vijeće zatražilo od gosp. Elia Biasola, rukovoditelja sektora 
održavanja  da pomogne kako bi dobili povratnu informaciju o mogućnosti sanacije navedenog 
te tako mogli dati povratnu informaciju mještanima koji su nam se i obratili s upitom. 
Gospodin Elio Biasol iz Rijeka Prometa dostavio je povratnu informaciju dana 25. studenog, u 
svezi asfaltiranja dijela kolnika ulice Pod Ohrušvom, a prema odgovoru referenta Stasia Scarpe 
da su predmetni radovi izvedeni sukladno planu realizacije prioriteta MO Draga za 2009 godinu . 
Vidljivija površinska oštećenja asfalta (ispiranje) nastala su uslijed prošlogodišnjih rekordnih 
kišnih padalina, a na najstrmijem dijelu prometnice . Obzirom da garantni rok za predmetne 
radove iznosi dvije godine, te je istekao, oštećenja ćemo sanirati u sklopu radova na redovnom 
održavanju prometnica i javno prometnih površina , a čim vremenski uvjeti dozvole kvalitetno 
saniranje . 
Zaključak: 
VMO Draga je primilo na znanje. 
 
• Vijeću MO obratio se je gospodin Rakip, Brig 25 s zamolbom da se rešetka koja je na 
nerazvrstanoj cesti, a izmeñu njegove kuće i Područne škole Draga očisti i fiksira jer prilikom 
svakog prolaska automobila jako lupa.  
Tajnica je o istom obavijestila Odjel gradske uprave za komunalni sustav, gospodina Ivana 
Šimatovića, te ga ujedno zamolila da se očisti i fiksira i rešetka ispred Hrvatskog doma, Brig 24. 
Dobiven je odgovor da je navedeni zahvati uvršteni u nalog i poslan izvoñaču zaduženom za 
redovno održavanje. Realizacija istih može se očekivati u narednih tjedan do dva. 
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Zaključak: 
VMO Draga je primilo na znanje. 
 
• "Rijeka Promet" d.d. dostavilo je dopis Vijeću Mjesnog odbora Draga u koje je navedeno da  
po prioritetima MO Draga za 2013 godinu nakon provedenih postupaka te shodno planiranim i 
ugovorenim radovima pojavila se razlika od 41.412,75 kn, s PDV -om koju je potrebno utrošiti u 
ovoj godini. traži se da Vijeće razmotri navedeno te predloži novu zamjensku lokaciju koju je 
moguće realizirati.  
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno donijelo zaključak da će se Rijeka Prometu uputiti dopis u kojem će 
se navesti da se za navedena preostala sredstva uvrste za realizaciju radovi na izradi betonske 
pasice u Ulici Tijani kod kućnog broja 67. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

Predsjednik VMO «Draga»:  
Boško Slavić 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


